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Rijeka,  29.12.2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 35. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
35. sjednica VMO Draga održana je 29.12.2021. s početkom u 15,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov Šustar, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna problematika 
2. Zahtjevi mještana 
3. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik informira o sljedećem: 
- K.D. Kozala dostavila je odgovor u svezi zatražene sanacije zapadnog zida na starom dijelu 
groblja u kojem je navedeno da je utvrđeno da je ogradni zid groblja na nekoliko mjesta 
ispucan uslijed dugogodišnjeg laganog proklizavanja terena, no ocijenjuju da ne prijeti 
urušavanjem i ne ugrožava grobno mjesto. Obaviještavaju da će u narednom razdoblju ukoliko 
to financijske mogućnosti budu dozvoljavale planirati radove i djelomičnu sanaciju zida. 
Gospodin koji se je obratio Vijeću nakon što je upoznat je s dobivenim odgovorom K.D. 
Kozala, dostavio je mail u kojem se zahvaljuje na brzom odgovoru i izvršenom očevidu od 
strane K.D. Kozala. Međutim s obzirom na osjetljivost situacije i ipak po njegovom uvjerenju 
kritičnosti stukture samog zida, smatra da bi bilo svrsishodnije da je bio pozvan i da se je 
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zajedno izašlo da očevid i kratki dogovor zajedno s predstavnicima MO Draga. Predlaže da se 
tijekom siječnja izađe ponovo zajednički na teren, te će kontaktirati K.D. Kozalu i MO Dragu 
radi dogovaranja termina za zajednički obilazak navedenog oštećenja. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- Rijeka Promet dostavio je informaciju u kojoj obaviještavaju da je na temelju dopisa VMO 
izvršen izvid na terenu, te su kontaktirani podnosioci zahtjeva na osnovu čega su označene 
horizontalne oznake zabrane zaustavljanja i parkiranja na adresama Brig 8 i Orlići 19. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- Temeljem postavljenog upita Vijeća, a za potrebe ispravnog informiranja zainteresiranih 
građana s područja MO Draga, K.D. Čistoća dostavila je povratnu informaciju da je 
nadogradnja sustava javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području grada Rijeke 
započela u ožujku 2021. godine ustrojem stručnog tima sastavljenog od predstavnika Odjela 
gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem, Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav i Komunalnog društva Čistoća d.o.o. Rijeka. Navedeni tim 
zadužen je za aktivnosti na implementaciji individualnog sustava gospodarenja komunalnim 
otpadom omogućavanjem individualnih spremnika za odvojeno prikupljanje komunalnog 
otpada svim korisnicima na području grada Rijeke. S obzirom na veličinu područja i broj 
korisnika javne usluge, projekt se provodi sukcesivno, po mjesnim odborima, te su od travnja 
2021. godine do sada obrađeni Mjesni odbori Grpci, Gornji Zamet i Pehlin., a u tijeku je 
podjela spremnika korisnicima na području Mjesnih odbora Draga, Pašac i Svilno. Paralelno s 
podjelom individualnih spremnika kućanstvima u obiteljskim kućama, provode se potrebne 
aktivnosti za dodjeljivanje spremnika i korisnicima u višestambenim zgradama. 
Sve ostale informacije vezane za nadogradnju sustava odvojenog prikupljanja komunalnog 
otpada u gradu Rijeci u nekoliko navrata objavljivano je u Novom listu. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- Predsjednik informira da je dostavljeno prema Rijeka Prometu da odgovore na nekoliko 
pitanja vezanih za naš Mjesni odbor Draga: 
1. Temeljem dobivenog odgovora od g. Kurilića da je izveden kemijski tretman uklanjanja 
korova uz kolnik ceste, da li se vodilo računa da se radi o vodozaštitnom području (umjesto da 
su izvršeni radovi barem jednom na fizičkom uklanjanju nepoželjne vegetacije a koji nisu 
izvršeni niti jednom u ovoj godini kroz Dragu). Nadalje uz sve prijave od mjeseca svibnja o.g. s 
navedenim lokacijama o potrebi uklanjanja vegetacije uz cestu saznajemo 22. studenog o.g. 
da uklanjanje raslinja nakon kemijskog tretmana Rijeka Promet ne izvodi jer nije predviđeno 
troškovnikom. Pitanje je tko će dati nalog K.D. Čistoći za uklanjanje istog jer je vidljivo iz slika 
koje je Vijeće dostavilo da je uz prometnicu i ostalim nerazvrstanim cestama u Dragi prisutan 
osušen visok korov, te stanje na terenu izgleda zapušteno. 
2. Pošto ove 2021. godine nije realiziran niti jedan usvojen kom. prioritet Vijeća MO Draga iz 
2021. godine, a znamo da je novaca za njih bilo, molimo da Vijeću MO odgovorite što će biti 
sa našim usvojenim prioritetima i kada će biti realizirani. U prilogu su dostavljena rješenja koje 
je Vijeće MO dobilo još u 6 mjesecu da će se izvršiti radovi, ali evo još ništa. 
3. Molimo da odgovorite na slučaj novca iz razlike sredstava po prioritetima za 2021 godinu, a 
radi se o iznosu od 88.731,25 kn s PDV -om za koju je Vijeće Mjesnog odbora Draga donijelo 
zaključak i očitovalo se da se navedena preostala sredstva, uvrste za realizaciju radovi na 
sanaciji dijela kolnika u ulici Tijani kod kućnog broja 24 i kućnog broja 26. Sve je dogovoreno 
sa g. Kurilićem, pa eto pitamo i za taj slučaj. 
Zaključak 
VMO Draga se složilo s svim navedenim. 
 

 Predsjednik informira da je Vijeće Mjesnog odbora Srdoči uputilo mail svim Mjesnim 
odborima u svezi dobivanja potpore za pokrenutu inicjativu o povećanju prometne sigurnosti 
na području cijelog Grada Rijeke. Nakon pročitanog mail-a u cjelosti, članovi Vijeća su 
konstatirali da i u Dragi postoji ne rješeni prometni problemi u segmentu rješavanja sigurnosti, 
pogotovo djece, stoga je donesen sljedeći  
Zaključak 
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Vijeće MO Draga daje potpunu potporu inicijativi Vijeću MO Srdoči kojom se traži povećanje 
prometne sigurnosti na području Grada Rijeke. 
 
Sustavno zanemarivanje ovog segmenta prometa dovelo je do toga da su pogotovo periferna 
naselja Rijeke loše prometno osmišljena, da je kronični nedostatak nogostupa za sigurno 
kretanje pješaka i da vozila po cestama divljaju. 
Ovo sadašnje zatečeno stanje, potrebno je početi promišljati sustavno i napraviti plan na svim 
razinama (financijskim, kadrovskim, organizacijskim) kako da se žurno krene u saniranje 
postojećeg lošeg stanja. 
Vijeće MO Srdoči, kao i sva druga Vijeća koja su voljna raditi na ovoj tematici imaju potporu 
Vijeća MO Draga. 
 

 Predsjednik informira da su dana 29.studenog 2021. godine započeli radovi na sanaciji 
kolnika u Ulici Brig od kućnog broja 12 /1 do kućnog broja 22A. Radovi su izvedeni iz prioriteta 
Mjesnog odbora Draga iz 2021. godine. Izvođač radova je bila tvrtka LE – MIL. d.o.o., 
međutim s izvedenim radovima nismo zadovoljni, a primjedbe na izvedene radove Vijeće MO 
je dobilo i od mještana koji smatraju da je samo nabačen novi asfalt na stari i time su napravili 
više štete nego koristi. Rub asfalta uz prugu je viši za cijeli novi sloj asfalta i sada je još teže 
zaobilaziti parkirane aute jer auto sada propada kao da je neka stepenica a ne cesta. Pritom 
se uništavaju gume i sam auto a vjerojatno će neko zapeti i sa podvozjem od auta zbog tog 
previsoko nabačenog asfalta. Zahtjev je da izvođačradova popravi svoju loše izvedenu 
sanaciju kolnika. Tvrtka Le-MIL treba po hitnoj intervenciji izvršiti popravke svojih krivih 
radova,a koji su dobiveni od mještana: 

 Trebaju napraviti skošeni prijelaz prema pruzi jer je taj prijelaz sada još viši za cijelu visinu 
tog novog asfalta. To sada izgleda kao stepenica a ne cesta.  

 Namjerno nisu htjeli asfaltirati dio uza zid preko puta pruge slika 3 (cca 50 cm širine) tako 
da će auti parkirati na asfaltu (jer je sada stepenica i prema tom zidu) i time još više smanjiti 
mogućnost zaobilaženja auta a da se auto ne mora spustiti po novoj i višoj stepenici na 
kamenje uz prugu  

 Šahta na početku novog asfalta je sada ispod razine tog istog asfalta i samim time je 
napravljena rupa  
Vijeće Mjesnog odbora Draga obavijestilo je nadležnu osobu Rijeka Prometa da Vijeće i 
mještani nisu zadovoljni s radovima koji su izvršeni na sanaciji kolnika u ulici Brig od kućnog 
broja 12/1 do kućnog broja 22a. U prilogu su dostavljene primjedbe mještana sa slikama 
izvedenog stanja, te je zatraženo da se izvrši pregled izvedenih radova i isprave nedostaci. 
Nakon što je nadležna osoba Rijeka Prometa, predstavnik izvođača radova tvrtke LE-MIL i 
mještanin koji je dostavio primjedbu zajedno na terenu sagledali prijavljene nedostatke radova, 
dobiveno je obećanje da će se za desetak dana prisupiti sanaciji prijavljenih nedostataka.  
 

 Predsjednik napominje da je po prijavi članice Vijeća Viktorija Vlahov Šustar prijavljen za 
ispravak i nedostatak (šahta u asfaltu) koji je nastao pri izvođenju radova na sanaciji kolnika u 
ulici Brig od kbr. 45 do kbr.54 koje je tvrtka LE-MIL izvodila od 29.11. do 01.12. o.g. po 
prioritetu Mjesnog odbora Draga iz 2021. 
Zaključak 
VMO Draga se složilo s svim navedenim. 
 
 
AD 2 
- Vijeću MO pristigla je prijava mještana o oštećenju ogledala za vidljivost koji se nalazi u 
blizini autobusne stanice Pod Ohrušvom, te je zatražena od Rijeka Prometa hitna intervencija i 
popravak navedenog ogledala što je i realizirano. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- Vijeću MO obratili su se mještani s prijavama kako su nakon obilne kiše koja je padala 08. 
prosinca šahte pune, a voda je ušla i u objekte, stoga je zatraženo od Odjela gradske uprave 
za komunalni sustav i Rijeka Prometa za hitni izlazak stučnih službi na teren po prijavljenom: 
Orlići kod kbr. 3 - šahta uz javne stepenice koje vode iz naselja Tomasići u naselje Orlići 3 / 
Tijani kod kbr.68 - šahta puna – cesta puna blata, pijeska lišća / Tijani kod kbr.67 bujice i 
poplave vode (u objekt) / Tijani kod kbr.66 bujice i poplava vode (u objekt) / Tijani kod kbr.64 
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ponovo poplavljeni (u objekt – prije par mjeseci izgrađen upojni bunar) / Brig kod kbr.69 
čišćenja šahti i rešetke na glavnoj draškoj prometnici 
Dostavljena je povratna informacija Odjela gradske uprave za komunalni sustav da je za 
predmetne lokalitete izdan nalog za interventno čišćenje slivnika.  
Odjel gradske uprave za komunalni sustav dostavio je mail nadležnoj osobi Luka Rijeka da je  
08. prosinca ponovno poplavljena imovina i objekt kbr.64 i šire područje. Upojni bunar koji je 
izveden nije uklonio problem u cijelosti. Zatraženo je da se ukloni glavni uzrok poplava, 
pogotovo što je prošlo više od godine dana od zadnje prijave. 
09.12.2021.g. održao se je sastanak s nadležnom osobom iz Rijeka Prometa te je zajedno s 
mještanima Gornjih Tijana bio na terenu. Svi  su se prisutni složili da i pored što je ugrađen 
upojni bunar neposredno na kč 2161 nije uklonjen problem odvodnje oborinske vode koja čini 
štete mještanima Gornjih Tijana. Zaključeno je da se potpiše PETICIJA od strane mještana u 
svrhu uklanjanja poplave. 
- Vijeću MO obratila se je mještanka s zahtjevom da se ponovo stavi kontejner za staklo 
pored ostalih kontejnera koji se nalaze pored pružnog prijelaza za Pelinovu Goru. Zahtjev je 
prosljeđen nadležnoj službi K.D. Čistoći. 
- Vijeću MO obratila se je mještanka s zahtjevom da je na nerazvrstanoj cesti u ulici Brig kod 
kbr.5 potrebno hitno pokrpati rupu kako bi se spriječila daljnja šteta na kolniku, ali i moguće 
štete na vozilima. Zahtjev je prosljeđen Rijeka Prometu. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- Vijeću MO obratila se je mještanka s primjedbom da se uz park, učestalo parkiraju vozila i 
onemogućuju skretanje iz smjera igrališta prema glavnoj cesti. Automobili još nekako uz više 
manevara uspiju proći, a veća vozila nikako ne mogu proći od parkiranog vozila. Postavljen je 
upit da li postoji mogućnost zabrane parkiranja na ovom mjestu iscrtavanjem žutih linija na 
samoj cesti ili neko slično rješenje. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da će se nadalje pratiti situacija i ako i dalje bude učestalo 
parkiranje na tom dijelu zavoja, te s time bude ugrožavalo i ometao siguran promet dostavnim 
i osobnim vozilima, o istom će se obavijestiti Rijeka Promet i komunalno redarstvo kao i 
zatražiti da se obilježi zabranom parkiranja navedeni zavoj. 
 
- Vijeću MO obratila se je mještanka s primjedbom da se uočeno da korisnici hostela 
parkiraju svoje kombije na proširenje ispod doma kao i ispred kontejnera za odlaganje smeća 
pa je otežan pristup kontejnerima.  
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da će se kontaktirati vlasnika hostela, te zamoliti da se 
iznađe drugo rješenje za parkiranje vozila korisnika hostela.  
 
- Vijeću MO obratio se je mještanin s upitom u svezi dostavljenog prijedloga izrade 
prometnog rješenja i postava usporivača prometa (u oba smjera) na dijelu prometnice u ulici 
Orlići u blizini autobusnog ugibališta kod kućnog broja 34. 
Vijeće MO upoznalo je mještana s očitovanjem Rijeka Prometa koji je na navedeni prijedlog 
odgovorio da nema prometno tehničkih uvjeta. Uvjet je obostrani nogostup po cijeloj 
prometnici., stoga prijedlog nije mogao biti uvršten u prioritete Mjesnog odbora Draga za 2022. 
godinu. Nadalje je Vijeće obrazložilo: 
Nakon objavljenog javnog poziva namijenjen svim građanima za predlaganje projekata 
uređenja i održavanja komunalne infrastrukture za koje građani smatraju da ih je potrebno 
provesti na području mjesnog odbora u kojem žive Vijeće Mjesnog odbora Draga je na svojoj 
27. sjednici održanoj 28.04.2021. sve pristigle zahtjeve mještana i ostale zahtjeve mještane 
koji su iz prijašnjih godina i koji se nisu riješili a za koje se smatra da je potrebno ponoviti 
uvrstilo u prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području mjesnog odbora Draga za 2022., te dostavilo Odjelu gradske uprave za komunalni 
sustav. 
Odjel gradske uprave za komunalni sustav temeljem dostavljenog materijala Vijeća, dostavio 
je 25.10.2021. tabelu u kojoj su prikazani svi prijedlozi VMO istim rasporedom kako su i 
navedeni od strane VMO i uz svaku stavku upisana je i procjena iznosa sredstava potrebnih 
za realizaciju ili u komentaru razlog zbog kojeg prijedlog Mjesnog odbora ne može biti uvršten 
u Plan. 
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Vijeće Mjesnog odbora Draga je na svojoj 34. sjednici održanoj dana 16. studenog 2021. 
upoznato s dobivenim komentarima nadležnih službi te je na osnovu svih prihvatljivih 
prijedloga i u okviru raspoloživih financijskih sredstava Vijeće Mjesnog odbora sastavilo listu 
komunalnih prioriteta za 2022. godinu koja će po konačnom usuglašavanju s Gradom činiti 
sastavni dio prijedloga Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području 
mjesnih odbora u 2022. godini. 
Za sva dodatna pojašnjenja predsjednik Vijeća MO Draga stoji na raspolaganju. 
U prilogu je dostavljeno sljedeće: prijedlog kom. prioriteta VMO Draga za 2022. godinu, 
dobiveno očitovanje nadležnih odjela Grada po prijedlogu kom. prioriteta VMO Draga za 2022. 
godinu i usvojeni kom. prioriteti VMO Draga za 2022. godinu 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo se s svim navedenim. 
 
 

- Vijeću MO postavila je mještanka 3 upita vezana za naselje Tijani, te je Vijeće MO dostavilo 
očitovanje o dosad učinjenom po navedenim problemima: 
1. Kada će se, i hoće li se nastaviti radovi oko postavljanja stupova uz naš nogostup  
1.1. Stupovi su dogovoreni i s Hep-om i T-com-om o premještaju s nogostupa. Vrijeme 
izvođenja radova ovisi o izvođačima. Dobivena je informacija s terena da su započeli radovi 
betoniranja postolja za premještaj stupova. 
2. Isti nogostup je krajnje neuredan, raslinje je pošpricano nekakvim sredstvom, ali to nije 
riješilo problem.  
2.2. Dostavljena je informacija i prepiska Vijeća s nadležnim službama u svezi traženja 
daljnjeg rješavanja navedenog problema 
3. Veliki problem u Tijanima je i kuća br. 22. 
3.3. Vijeće je već obaviještavalo Direkciju za komunalno redarstvo da stambeni objekt u ulici 
Tijani kbr.22. predstavlja opasnost od obrušavanja na glavnu drašku cestu, a kako nije 
dobiven nikakav odgovor zatražiti će se očitovanje navedene Direkcije. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
- Članica Vijeća MO Viktorija Vlahov Šustar, informira sve prisutne da se dana 16.11.2021.g. 
održala skupština Hrvatske čitaonice Draga, te da je odabrano novo vodstvo čitaonice i to 
kako slijedi: 

Upravni odbor čine: Debora Večerina - predsjednica čitaonice i blagajnik, Viktorija Vlahov 

Šustar - dopredsjednica čitaonice, Maja Starčević - tajnica udruge/čitaonice, Zlatko Lisac - 
član UO, Bernard Mrak - član UO 
Nadzorni odbor čine: Debora Večerina, predsjednica, Zlatko Lisac, Tamara Baković, član, 

Maja Grubešić, član 

Likvidator - Miljenko Frančišković 
 
- Na zahtjev članice Vijeća MO Viktorije Vlahov Šustar, MO Draga zatražio je od grada Rijeke 
postavljanje božićne jelke ispred Hrvatskog doma u Dragi, zahtjevu je udovoljeno, te je MO 
Draga zajedno sa Hrvatskom čitaonicom pozvao djecu i roditelje da 14.12. 2021.g. dodu ispred 
Draškog doma postaviti ukrase na jelku. Članica vijeća obavještava kako je navedena aktivnost 
upješno izvršena te kako u suradnji sa Hrvatskom čitaonicom djeca su ukrasila jelku, te su 
zapaljene lampice. 
Druga aktivnost čitaonice u ovom mjesecu je bila ''Doniraj knjigu'' te je također velik odaziv 
mještana nastao i svakim danom donose knjige u čitaonicu.. 
 
- Predsjednik podsjeća da je pokrenuta procedura u svezi riješavanja statusa Hrvatske 
čitaonice Draga kao korisnika prostora, međutim ne slaže se s postupcima poduzetih pri 
sređivanju prostora, sve stvari koje su iznesene po hodniku doma, radi ostalih korisnika prostora 
u domu potrebno je vratiti u prostor Hrvatske čitaonice dok se ne održi sastanak i ne napravi 
popis zatečenog inventara čitaonice i dok većina članova čitaonice ne podrži odluku što će se 
baciti a što ostaje u prostoru. 
-Članica VMO Viktorija Vlahov Šustar napominje kako su stvari koje su izbačene na hodnik 
stare fotelje i stolice koje su zamjenjene sa novim policama, stolovima i ostalim namještajem 
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koji je primjeren za korištenje, te napominje kako nije izbačena literatura niti drugi inventar 
čitaonice kao što je klavir i sl.. Većina aktivnih članova čitaonice se složila da se police i stolovi 
dobiveni donacijama zamjene starim inventarom koji je bio u raspadnutom stanju. Također 
članica VMO napominje kako će u roku od 5 dana stari i dotrajali inventar koji je po hodniku biti 
uklonjen i hodnik očišćen. 
 
Zaključak  
VMO Draga se je složilo da se stvari koje su trenutno na hodniku doma vrate u prostor Hrvatske 
čitaonice, odnosno da se hodnik rasčisti. 
 
- Predsjednik obaviještava članove Vijeća da je 27. prosinca o.g. održan sastanak s 
pročelnikom Odjela gradske uprave za sport u svezi traženja pomoći oko izgradnje boćarskog 
igrališta u Dragi. Naime iduće godine 2022. god. naš B.K. Draga slavi 50-tu godišnjicu osnutka. 
Tim povodom najveća nagrada za ipak nemali broj godina postojanja našeg kluba bila bi nam to 
da se makar počne sa izgradnjom boćarskog igrališta. Imovinsko pravni odnosi su riješeni, 
zemljište je otkupljeno 1/1, postoje i glavni projekat i troškovnik za buduće igralište. Na sastanku 
su predsjednik Vijeća i predsjednik Boćarskog kluba Draga iznjeli problem i dobivena je 
suglasnost i obećanje da će se s njihove strane sagledati i učiniti sve što se bude moglo.  
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

 


